

Title (en)

Device for securing and changing the position of a cylinder covering.

Title (de)

Vorrichtung zur Befestigung und zur Lageänderung eines Zylinderaufzuges.

Title (fr)

Dispositif pour attacher et changer la position d'un habillage de cylindre.

Publication

EP 0579941 A1 19940126 (DE)

Application

EP 93108923 A 19930603

Priority

DE 4222332 A 19920708

Abstract (en)

The invention relates to a device for securing and changing the position of a cylinder packing of a printing unit cylinder with an axially parallel gap. At least one clamping spindle is provided for clamping a cylinder packing, a shaft having a tooth being engaged with toothings on the clamping spindles, and the shaft comprising a receiver for an adjusting tool on the part facing the gap opening. Clamping spindles (3, 4) are movable by means of an adjusting drive (6, 9; 18), received at the end face of a printing unit cylinder (1), in such a way that a cylinder packing (29) can be clamped in the circumferential direction simultaneously at its leading edge and trailing edge and the position of the cylinder packing (29) on the printing unit cylinder (1) can also be adjusted by means of actuators (16, 19, 20, 22, 23) in a defined manner on at least one of the clamping spindles (3, 4). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Befestigung und zur Lageänderung eines Zylinderaufzuges eines Druckwerkzylinders mit achsparalleler Grube. Es ist mindestens eine Spannspindel zum Spannen eines Zylinderaufzuges vorgesehen, wobei eine Verzahnung aufweisende Welle mit Verzahnungen an den Spannspindeln in Eingriff steht, und die Welle an dem der Grubenöffnung zugewandten Teil eine Aufnahme für ein Verstellwerkzeug umfaßt. Spannspindeln (3, 4) sind über einen an der Stirnseite eines Druckwerkzylinders (1) aufgenommenen Stelltrieb (6, 9; 18) derart bewegbar, daß ein Zylinderaufzug (29) sowohl in Umfangsrichtung an seiner Vorder- und Hinterkante gleichzeitig spannbar als auch die Position des Zylinderaufzuges (29) auf dem Druckwerkzylinder (1) über Stellglieder (16, 19, 20, 22, 23) an mindestens einer der Spannspindeln (3, 4) definiert einstellbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

B41F 27/12

IPC 8 full level

B41F 27/12 (2006.01); **B41F 30/00** (2006.01); **B41F 30/02** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B41F 27/125 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 1125296 A 19680828 - ADAMOVSKY STROJIRNY NP
- [A] DE 1124051 B 19620222 - LEVEY FRED K H CO INC
- [A] EP 0133943 A2 19850313 - CERUTTI SPA OFF MEC [IT]
- [A] US 5052120 A 19911001 - LUBBERTS COR [US]

Cited by

CN103129018A

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0579941 A1 19940126; EP 0579941 B1 19981021; CA 2096758 A1 19940109; CA 2096758 C 19970506; DE 4222332 A1 19940113; DE 4222332 C2 19950420; DE 59309075 D1 19981126; JP 3219907 B2 20011015; JP H06155716 A 19940603; US 5337666 A 19940816

DOCDB simple family (application)

EP 93108923 A 19930603; CA 2096758 A 19930521; DE 4222332 A 19920708; DE 59309075 T 19930603; JP 16781393 A 19930707; US 8901293 A 19930708